

The background image shows the exterior of the Radisson Blu Hotel Altstadt Salzburg. It features a light-colored building facade with arched windows and doorways. A circular sign with the Radisson Blu logo is mounted on the wall. A blue semi-transparent rectangle is overlaid on the center of the image, containing the text 'WELCOME TO BLU'.

WELCOME
TO BLU

WELCOME
TO BLU

FEEL THE DIFFERENCE

radissonhotels.com/blu





WILLKOMMEN

Eingebettet zwischen Salzburgs nobelsten Adressen, präsentiert sich mit dem Radisson Blu Hotel Altstadt ein wahres Schmuckkästchen, dessen Geschichte sich bis ins Jahr 1377 zurückverfolgen lässt. Die erhaltenen historischen Details wie mittelalterliche Holzdecken, Stuckverzierungen und antike Gemälde werden Sie ebenso verzaubern wie Luxus, Komfort und Service.

Nestled amongst some of Salzburg's most prestigious landmarks, the Radisson Blu Hotel Altstadt is a true architectural gem, with rich history dating back as far as 1377. Its lovingly preserved historical details such as medieval wooden ceilings, intricate stucco work and antique paintings will put you under their spell – along with all of the luxuries, comfort and service.

WELCOME



IN REICHWEITE

Das geschichtsträchtige Juwel im Herzen Salzburgs stimmt Sie ideal auf alle wichtigen Sehenswürdigkeiten in und rund um die Mozartstadt ein. Bequem zu Fuß erreichen Sie zum Beispiel das Schloss Mirabell, Mozarts Geburtshaus, die weltberühmte Getreidegasse oder den Salzburger Dom.

The hotel is conveniently surrounded by some of the city's finest attractions, such as the Getreidegasse within the shopping district and the Mirabell Palace. Taking a stroll along the nearby Salzach River or soaking in the unique dome architecture are perfect ways to spend the afternoon.

WITHIN EASY DISTANCE



ZIMMER & SUITEN

MIT LIEBE ZUM DETAIL

Mittelalterliche Holzdecken, alte Parkettböden, Stuckverzierungen und antike Gemälde treffen auf Badezimmer aus Untersberg Marmor und Annehmlichkeiten wie Flatscreen-TV, Minibar, Schreibtisch, Klimaanlage und WLAN.

WITH LOVE FOR DETAIL

Medieval wooden ceilings, old parquet floors, stucco decorations and antique paintings meet bathrooms made from Untersberg marble and amenities such as flat screen TV, minibar, safe, work desk, air conditioning and WiFi.

ROOMS & SUITES



EINZIGARTIGE MEETINGS

IM ELEGANTEN UND GEMÜTLICHEN RAHMEN

Unser Hotel ist der ideale Ort, um wichtige Entscheidungen für die Zukunft zu treffen. Modernes technisches Equipment sowie vielfältige kulinarische Köstlichkeiten sorgen dafür, dass Ihre Veranstaltung zu einem vollen Erfolg wird.

ELEGANT AND COMFORTABLE SETTING

Our hotel sets the stage for taking the kind of decisions that can help shape the future. State-of-the-art technical equipment and a wide range of culinary delicacies will ensure that your event is a complete success.

MEMORABLE MEETINGS



RESTAURANT & CAFÉ

KULINARIK AUF HÖCHSTEM NIVEAU

Genießen Sie ein ausgezeichnetes Frühstück sowie österreichische und internationale Gaumenfreuden in unserem Restaurant Symphonie. Für Getränke und Speisen besuchen Sie unser Café Altstadt – der perfekte Ort zum Verweilen.

PEERLESS CUISINE

Enjoy an excellent breakfast as well as Austrian and international delicacies in our restaurant Symphonie. For drinks and food, visit our Café Altstadt – the perfect place to stay.

RESTAURANT & CAFÉ



--- HOCHZEITEN

EIN GENUSS FÜR ALLE SINNE

Hochzeitpaare können ihre Liebe in Salzburg richtig aufblühen lassen. Erleben Sie ein romantisches Hochzeitsfest mit all Ihren Sinnen und kosten Sie die kulinarischen Genüsse unseres Hauses.

ENJOYMENT FOR ALL SENSES

Salzburg is the perfect place for newlyweds to let their love blossom. Experience a romantic wedding reception with all your senses and take the time to savour the fantastic culinary delights and fine wines at our hotel.

WEDDINGS ---





ANREISE

ÖFFENTLICHE VERKEHRSMITTEL

Vom Flughafen: Obus Linie 10 bis zum Rathaus

Vom Hauptbahnhof: versch. Obus Linien bis zum Rathaus

PARKMÖGLICHKEITEN

Öffentl. Garage: Barmherzige Brüder & Basteigasse

PUBLIC TRANSPORT

From Salzburg Airport: bus 10, direction Rathaus

From railway station: various bus lines to Rathaus

PARKING

Public garage: Barmherzige Brüder and Basteigasse



DIRECTIONS



Radisson Blu Hotel Altstadt
Rudolfskai 28 / Judengasse 15, 5020 Salzburg, Austria
T: +43 662 848 571 0
info.altstadt@radissonblu.com
[radissonhotels.com/blu](https://www.radissonhotels.com/blu)